
مهاجم تيم فوتبال پرسپوليس گفت: بهتر است رقابت هاى ليگ 
برتر ادامه پيدا كند تا بتوانيم به چهارمين قهرمانى متوالى برسيم.
گفت:  فوتبال  فدراسيون  در  خود  حضور  درباره  عليپور  على   
براى برخى كارهاى شخصى در كميته تعيين وضعيت بازيكنان 

حاضر شدم.
به  انفرادى  تمرينات  ادامه  درباره  پرسپوليس  فوتبال  تيم  مهاجم 
دليل شيوع ويروس كرونا اظهار داشت: چند روزى را در شهرستان 
خودمان تمرين كردم و سپس در منزل و سالن بدنسازى مشغول 

آماده سازى خود هستم.
وى درباره احتمال لغو يا ادامه  برگزارى بازى هاى ليگ برتر  در 
وزارت  تصميم  به  بستگى  موضوع  اين  كرد:  تأكيد  جارى  فصل 
بهداشت دارد. سلامت مردم اهميت زيادى داشته و فكر مى كنم 
با توجه به اخبارى كه دريافت مى كنيم احتمال برگزارى بازى 

ها وجود داشته باشد.
حال  در  هستند  آمد  و  رفت  پر  كه  مذهبى  اماكن  افزود:  عليپور 

بازگشايى است و فكر مى كنم شامل حال برگزارى بازى هاى 
فوتبال هم باشد.

ادامه  به  اصرار  كرد:  تصريح  پرسپوليس  فوتبال  تيم  مهاجم 
برگزارى بازى ها نه تنها به خاطر اينكه  پرسپوليس در كورس 
قهرمانى است بلكه دلخوشى مردم به خاطر همين فوتبال است. 
ليگ  بگيرند  تصميم  اگر  گذاشت.  تمام  نيمه  را  ليگ  شود  نمى 

قهرمان  فرانسه  در  ژرمن  سن  پارى  مثل  را  ما  بايد  كنند  لغو  را 
معرفى كنند.

وى درباره فشردگى بازى ها در فصل آينده گفت: چاره اى جز 
اين نيست و با توجه به ارتباطى كه با هم تيمى هايم از طريق 

فضاى مجازى دارم، در حال انجام تمرينات انفرادى هستيم.
عليپور ضمن عدم تمايل نسبت به صحبت در خصوص مشكلات 
مديره  هيئت  درباره  من  داشت:  اظهار  پرسپوليس  مديريتى 
ميزان  بگويم  بايد  مالى  مشكلات  مورد  در  تنها  ندارم.  صحبتى 

دريافتى تيم كمتر از حدى است كه بايد مى گرفتيم.
براى  باشگاه  با  مذاكره  درباره  پرسپوليس  فوتبال  تيم  مهاجم 
تمديد قرارداد خود يادآور شد: موفقيت هاى فوتبالى ام را مديون 
پرسپوليس هستم. هرچه دارم از اين تيم است. اولويتم صد درصد 
مى  فكر  قهرمانى  به پوكر  ابتدا  حال  اين  با  است.  با پرسپوليس 
كنم و سپس به تمديد با پرسپوليس و يا تصميم جديد براى تيم 

فصل آينده ام.

مربى  و  بازيكن  جذب  از  ممانعت  گفت:  پوشان  آبى  پيشكسوت 
خارجى براى استقلال و پرسپوليس تصميم خوبى است كه وزارت 
ورزش در اين مقطع اتخاذ كرد.وزارت ورزش و جوانان در تصميمى 
كه براى استقلال و پرسپوليس گرفت، اين دو تيم را به دليل انباشته 
شدن بدهى هاى خارجى تا اطلاع ثانوى از جذب مربى و بازيكن 
خارجى منع كرد.پيمان صاحب جمعى پيشكسوت آبى پوشان در 

گفتگو با خبرنگار مهر در اين خصوص اظهار داشت: هرچند اين 
تصميم در ابتدا قدرى عجيب به نظر مى رسد، اما وقتى به روند كلى 
گرفتن بازيكن و مربى خارجى دو تيم در سالهاى اخير نگاه مى شود 
و نوع خارجى ها و ارقام قراردادى آنها را ملاحظه مى كنيم، مى بينيم 

اين تصميم خيلى هم بى ربط و عجيب نيست.
وى افزود: استقلال و پرسپوليس به جز معدود خارجى هاى خوبى 

كه در اين سال ها به خدمت گرفته اند، اكثر نفرات خارجى جذب 
مشكوك  آنها  جذب  گفت  بايد  تعارف  بى  كه  بودند  نفراتى  شده 
بوده است. خيلى از بازيكنان و تعدادى از مربيان خارجى كه به اين 
تيم ها آمدند كارايى لازم را نداشته و ما در ايران نفراتى داشتيم كه 
به مراتب بهتر از آنها بودند و حضور آنها باعث شده پول هاى بى 

حساب و كتابى از كشور خارج شود.

با  خوزستان  استان  تالاسمى  ورزشكاران  موفق ترين  از  يكى 
بيان اين كه "ما مى توانيم و ناتوان نيستيم"، گفت: ورزشكاران 
مثال  افتخارآفرينى هاى  مى توانند  بيشتر  توجه  كمى  با  تالاسمى 

زدنى داشته باشند.
40 سال است كه تالاسمى ماژور و روزهاى سخت بيمارى را به 
همراه دارد اما در تمامى اين سال ها كمتر نااميدى و ناتوانى را به 
چشم ديده است. انيسه حسينى، يكى از موفق ترين ورزشكاران 
تالاسمى خوزستان به شمار مى رود كه مى گويد "اميد، انرژى و 
بردبارى"، مشخصه هاى اصلى افراد تالاسمى محسوب مى شود. 
متولد  درد  با  كه  مى دهد  لقب  فرشتگانى  را  تالاسمى  افراد  او 

شده اند ولى صبور و اميدوارند.
گفت وگوى ايسنا با انيسه حسينى، ورزشكار هيات بيماران خاص 

و پيوند اعضا خوزستان را در ادامه مى خوانيد.
* 18 سال ورزش به جاى گوشه گيرى

انيسه حسينى در گفت وگو با ايسنا، اظهاركرد: من يك فرد دچار 
تالاسمى ماژور هستم ولى 18 سال است كه در رشته بدمينتون 
نگذاشته ام  و  كرده ام  حفظ  را  روحيه ام  ورزش  با  و  دارم  فعاليت 
ما  براى  ورزش  كند.  غلبه  من  بر  بيمارى  اين  سخت  روزهاى 
روحيه  افزايش  باعث  و  خوب  بسيار  هستيم،  تالاسمى  دچار  كه 

و اميدمان مى شود.
وى بيان كرد: ورزش در افزايش قدرت بدنى افراد تالاسمى نيز 
روى  ورزش  به  كه  سال  اين 18  در  من  خود  و  است  تاثيرگذار 

آورده ام، از نظر جسمى و روحى در وضعيت بهترى قرار دارم.
* "بردبارى و اميد"؛ از مشخصات بارز افراد تالاسمى

اين ورزشكار خوزستانى با بيان اين كه افراد تالاسمى، فرشتگانى 

اگرچه  تالاسمى  افراد  افزود:  مى شوند،  متولد  درد  با  كه  هستند 
روزهاى سخت بيمارى را دارند اما به شدت با روحيه، پرانرژى، 
بردبار، پراميد و خونگرم هستند و هرگز خود را جدا از افراد سالم 

نمى دانند.
* فرقى بين ورزشكاران تالاسمى و سالم از نظر توانمندى وجود ندارد
وى عنوان كرد: من هيچ وقت به خاطر شرايطم نااميد و گوشه گير 
باشد.  "اميد"  من،  اخلاقى  خصوصيت  بارزترين  شايد  و  نشده ام 
پيوند  و  خاص  بيماران  هيات  عضويت  به  كه  است  سال   2 من 
سالم  افراد  با  فقط  نيز  اين  از  پيش  و  درآمده ام  استان  اعضا 
از  سالم  و  تالاسمى  افراد  بين  تفاوتى  هيچ  زيرا  مى كردم  رقابت 
نظر توانمندى وجود ندارد. از افرادى كه تالاسمى دارند و نااميد 
هستند نيز مى خواهم اگر بدنشان اجازه مى دهد، سمت ورزش و 

رشته مورد علاقه شان بيايند و هرگز نااميد نباشند.
*"ما مى توانيم و ناتوان نيستيم"

عنوان  نيستيم"  ناتوان  و  مى توانيم  "ما  كه  اين  بيان  با  حسينى 
سوى  از  بيشتر  توجه  و  حمايت  به  تالاسمى،  ورزشكاران  كرد: 
مسئولان ورزش نياز دارند تا بتوانند افتخارآفرينى هاى مثال زدنى 
كسب  به  موفق  تاكنون  من  خود  باشند.  داشته  خوزستان  براى 
چندين مدال كشورى شده ام و همچنان علاقه مند به كار در رشته 

بدمينتون و كسب موفقيت هستم.
ورزشكاران  به  توجه  براى  ورزش  مسئولان  از  *درخواست 

تالاسمى
كه  مى خواهم  خوزستان  جوانان  و  ورزش  اداره كل  از  گفت:  وى 
اعضاى  پيوند  و  خاص  بيماران  هيات  اختيار  در  بيشترى  بودجه 
استان قرار دهد تا ورزشكاران اين هيات با دغدغه كمتر به ورزش 

بپردازند تا حالِ روحى و جسمانى شان خوب باشد. ورزش مى تواند 
افراد تالاسمى را از كنج خانه به درون جامعه بكشاند و روحيه شان 
را بهتر كند. جا دارد از توجه و حمايت هاى خوب هيات خوزستان 

كه واقعا پشتيبان ورزشكاران خود است نيز تشكر كنيم.
به  مبتلا  كه  اين  به  باتوجه  كرد:  بيان  خوزستانى  ورزشكار  اين 
تالاسمى ماژور هستم بايد سه هفته يك بار يا ماهانه خون تزريق 
به  كه  وقتى  از  اما  دارم  را نيز  زدا  آهن  داروهاى  مصرف  و  كنم 
توجه  هستم،  تالاسمى  فرد  يك  كه  اين  به  آوردم،  روى  ورزش 
صحبت  نيز  ديگر  تالاسمى  ورزشكاران  با  وقتى  البته  نمى كنم. 

مى كنم، آن ها به واسطه ورزش، روحيه خوبى دارند.
* كمبود خون، دغدغه اين روزهاى بيماران تالاسمى

وى در پايان گفت: باتوجه به شيوع ويروس كرونا، خون كم شده 
است و خيلى ها مى ترسند كه خون اهدا كنند، به همين دليل در 
داروهاى  قيمت  بودن  بالا  همچنين  و  خون  كمبود  حاضر  حال 
آهن زدا، از دغدغه هاى افراد تالاسمى است. البته شرايط كمى 
بهتر شده است و اميدوارم هيچ بيمار تالاسمى دچار مشكل نشود.
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امام حسن (ع) :
 هر كسي كه خداوند را عبادت و 

اطاعت كند، خداي متعال 
همه چيزها را مطيع او گرداند

خبر خبر ورزشي
 پتر چك :

نگذاشتند در چلسى
 از فوتبال خداحافظى كنم

پتر چك انتقالش به آرسنال را يكى از سخت ترين تصميمات 
دوران فوتبالش عنوان كرد.

پتر چك دروازه بان پيشين تيم چلسى، بين سال هاى 2004 تا 
2015 موفق شد عناوين قهرمانى زيادى را با اين تيم به دست 
بياورد. از چندين قهرمانى در ليگ برتر انگليس و جام حذفى 
تا قهرمانى در ليگ قهرمانان اروپا كلكسيون افتخارات او را 
كامل مى كند. با اين حال او در اواخر حضور در چلسى جايگاه 
نخست را از دست داد و تيبو كورتوا بلژيكى به عنوان دروازه بان 
نخست به ميدان رفت. چك نيز تابستان 2015 راهى آرسنال 
شد و سال گذشته از دنياى فوتبال خداحافظى كرد. پتر چك با 
يادآورى اتفاقات سال آخر دوره حضور در چلسى گفت:« دوست 
داشتم در چلسى از فوتبال خداحافظى كنم. در اردوى پيش 
فصل كاملا آماده بودم ولى تصميم گرفته شد تيبو كورتوا به 
جاى من درون دروازه قرار گيرد. باشگاه تيبو كورتوا را به عنوان 
آينده دروازه بانى خود در نظر گرفته بود و كارى نمى توانستم 
بكنم. من واقعا آماده بودم و دوست داشتم براى تيم بازى كنم و 
به همين خاطر يكى از سخت ترين تصميم هاى زندگى را گرفتم 

و راهى آرسنال شدم.»

ياپ استام :
منچستر با چند خريد ديگر

 مدعى مى شود
ستاره هلندى سابق يونايتد معتقد است شياطين سرخ براى 

مدعى شدن به خريدهاى باكيفيت بيشترى نياز دارند.
تا  سال هاى 1998  بين  كه  هلندى  سابق  مدافع  استام  ياپ 
2001 عضو تيم فوتبال منچستريونايتد بود، با اين تيم سه 
قهرمانى در ليگ برتر انگليس، يك قهرمانى در جام حذفى 
انگليس و يك قهرمانى در ليگ قهرمانان اروپا را تجربه كرد. 
او با وجود تمجيد از برونو فرناندز خريد جديد منچستريونايتد، 
اعتقاد دارد كه تيم تحت هدايت اوله گنار سولسشر نياز به انجام 
و  ردينگ  تيم هاى  پيشين  سرمربى  دارد.  بيشترى  كارهاى 
فاينورد در گفت وگو با سايت گل گفت:« وقتى كه سولسشر تازه 
سرمربى منچستريونايتد شده بود، صحبت هاى زيادى درباره 
او مى شد. او شروع خوبى در اين تيم داشت، اما پس از اينكه 
قراردادش قطعى شد و در چند بازى تيمش تن به شكست داد، 
برخى نسبت به انتخاب او دچار ترديد شدند، اما من فكر مى كنم 
تمامى اعضاى باشگاه مى دانستند كه بازيكنان جديدى كه به 
تيم ملحق شده اند، نياز به زمان دارند تا خودشان را با تيم، با 
فشار موجود براى بازى براى اين باشگاه و چيزى كه اولگنار از 

آنها مى خواهد، وفق دهند.
منچستريونايتد  بازى  روش  به  بازيكنان  كه  مى بينيد  حالا 
عادت كرده اند و با اضافه كردن برونو فرناندز به تركيب تيم 
كه بازيكنى باكيفيت است،  خلاقيت بيشترى به تيم وارد شده 
كه شرايط را براى بازيكنان ديگر به منظور دريافت توپ و قرار 
گرفتن در موقعيت گل بهتر و آسانتر كرده است. براى سولسشر 

خوشحالم كه اوضاع رفته رفته برايش بهتر شده است. 

كلوپ :
 استيون جرارد را براى 
ليورپول مى خواهم

يورگن كلوپ سرمربى ليورپول گفت اگر امكان داشت استيون 
جرارد را براى تيمش به خدمت مى گرفت.

استيون جرارد اسطوره باشگاه ليورپول بين سال هاى 1998 تا 
2015 براى اين باشگاه بازى كرد و تبديل به يكى از افسانه 
هاى باشگاه شد. جرارد با ليورپول هرگز موفق به فتح ليگ 
برتر نشد ولى توانست سال 2005 ليگ قهرمانان را به عنوان 
كاپيتان بالاى سر ببرد. او كه دو سالى است هدايت گلاسكو 
رنجرز را برعهده دارد، از دسته كسانى است كه يورگن كلوپ 
دوست دارد او را در تيم خودش داشته باشد. كلوپ در مصاحبه 
با بى تى اسپورت و در پاسخ به سوالى در مورد اينكه دوست 
دارد كدام بازيكن بازنشسته را در ليورپول داشته باشد، گفت:« 

پاسخ اين سوال بسيار ساده است؛ استيون جرارد.»
سرمربى قرمزها ادامه داد:« عجيب اينكه 4 سال و نيم است در 
شهر ليورپول ساكن هستم ولى به ندرت جرارد را مى ديدم تا 
اينكه اخيرا و در دوران قرنطينه، شايد هفت يا هشت بار باهم 

برخورد كرده ايم. يعنى بيشتر از تمام 4 سال و نيم گذشته.
گاهى كه سگم را بيرون مى برم يا براى دويدن بيرون هستم، 
جرارد را مى بينم كه در حال قدم زدن با دوستان يا خانواده اش 
است. جالب است بدانيد كه يك بار تلفنى با ژرارد هوليه(سرمربى 
فرانسوى سابق ليورپول) حرف مى زدم كه جرارد را ديدم و واقعا 
اتفاق بامزه اى بود. اين چيزها فقط در قرنطينه رخ مى دهند. 
در واقع اين شرايط اگر براى منمورد مثبتى داشت، يكى همين 

برخورد با جرارد بود.»

دروازه بان باشگاه رئال سوسيداد ؛
تست كروناى گلر سوسيداد مثبت شد

الكس رميرو دروازه بان باشگاه رئال سوسيداد به بيمارى كرونا 
مبتلا شده ولى خطرى او را تهديد نمى كند.

روز گذشته راديو راك يك خبر از مثبت اعلام شدن تست 
كروناى سه بازيكن لاليگايى داد و در ادامه مشخص شد كه 
"رنان لودى"، مدافع برزيلى اتلتيكو يكى از آنهاست. امروز 
كروناى  تست  شدن  مثبت  از  خبر  اسپانيا  هاى  رسانه  نيز 

"الكس رميرو"، دروازه بان رئال سوسيداد دادند.
طبق اين گزارش، رميرو مراحل پايانى بيمارى را پشت سر مى 
گذارد و چند روز ديگر از اين ويروس رهايى پيدا خواهد كرد. 
از هر بازيكن، دو تست مخاطى و خون گرفته شد و گويا تست 

اول رميرو منفى بود و تست دوم او مثبت شده است.
رميرو حالا بايد در خانه بماند و پس از منفى شدن تست، اجازه 
خروج از قرنطينه را خواهد داشت. پزشكان سوسيداد احتمالا 

براى دو هفته پيش رو به وى اجازه تمرين را نخواهند داد.

با تاكيد وزارت ورزش ؛
اهميت حفظ «دياباته» و «ميليچ»

 براى استقلال بيشتر شد
به  جوانان  و  ورزش  وزارت  جديد  و  رسمى  ابلاغ  به  باتوجه 
استقلال و پرسپوليس، حفظ دو بازيكن خارجى آبى پوشان 

براى اين تيم اهميت بيشترى پيدا كرد.
با اعلام رسمى وزارت ورزش و جوانان، باشگاه هاى استقلال 
مربى  و  بازيكن  نمى توانند  ثانوى  اطلاع  تا  پرسپوليس  و 
خارجى جذب كنند تا تكليف بدهى هاى خارجى گذشته آنها 
روشن شده و حتى المقدور ميزان قابل توجهى از آن تسويه 

شود.
با اين قانون جديد، براى باشگاه استقلال ميزان اهميت حفظ 
شيخ دياباته و ميليچ دو بازيكن خارجى كه عملكرد خوبى در 
اين تيم داشتند براى فصل آينده افزايش مى يابد و آبى ها نه 
تنها ناچارند براى حفظ آنها تا پايان فصل تلاش بيشترى 
نمايند، بلكه مى كوشند تا شرايط استفاده از اين دو بازيكن 

براى فصل آينده را نيز ايجاد نمايند.
دياباته و ميليچ درخواست دريافت مطالبات معوقه خود را رسما 
به باشگاه استقلال اعلام كرده و مسئولين اين باشگاه نيز در 
صدد هستند تا امروز به اين دو بازيكن پرداختى داشته باشند.

سايت رسمى كنفدراسيون فوتبال آسيا :
مظاهرى، بهترين دروازه بان

 ليگ قهرمانان آسيا در سال 2016 شد
رشيد مظاهرى كه در ليگ قهرمانان آسيا در سال 2016 با 
كاربران  راى  با  مى رفت،  ميدان  به  ايران  ذوب آهن  پيراهن 
از  دوره  اين  دروازه بان  بهترين  عنوان  به   AFC سايت 

رقابت ها انتخاب شد.
سايت رسمى كنفدراسيون فوتبال آسيا (AFC) هفته گذشته 
قهرمانان  ليگ  اخير  سال هاى  منتخب  تيم هاى  نظرسنجى 
از  گام،  نخستين  در  و  زد  كليد  را  كاربران  انتخاب  به  آسيا 
مردم خواست بهترين دروازه بان ليگ قهرمانان آسيا در سال 
2016 را انتخاب كنند.  محمدرشيد مظاهرى دروازه بان وقت 
ذوب آهن و فعلى تراكتور در اين نظرسنجى با خالد عيسى، 
ايگناتى نستروف، شوساگو نيشيكاوا و ودران يانيتويچ رقابت 
مى كرد كه در نهايت با راى كاربران، عنوان بهترين دروازه بان 
ليگ قهرمانان آسيا در سال 2016 را از آنِ خود كرد. 42 هزار 
و 446 نفر در اين نظرسنجى شركت كردند كه 64 درصد از 

اين افراد به مظاهرى راى دادند.

تا قبل از شروع تمرينات ؛
سانچس به استقلال مى پيوندد

سرمربى استقلال تصميم دارد تا قبل از شروع تمرينات يك 
نفر را به كادر فنى تيمش اضافه كند.

فرهاد مجيدى مدتى است كه از مديران باشگاه خواسته كه 
آلبرت سانچس اسپانيايى را به كادر فنى تيمش اضافه كنند.

سانچز قرار بود با حضور مجيدى در كادر فنى استقلال حضور 
پيدا كند، اما چون او در آن زمان با باشگاه القادسيه كويت 
نشد.  فراهم  تيم  اين  در  حضورش  امكان  داشت  داد  قرار 
حالا مجيدى اميدوار است تا قبل از شروع تمرينات شرايط 
براى عقد قرارداد سانچز فراهم شود تا با حضور او كادر فنى 

استقلال تقويت شود.

سخنگوى فدراسيون كشتى ؛
شايعه استعفاى محمد بنا صحت ندارد

سخنگوى فدراسيون كشتى گفت: استعفاى محمد بنا صحت 
خواهيم  جلسه  بنا  حضور  در  رو،  پيش  روزهاى  در  و  ندارد 
استعفاى  شايعه  به  واكنش  در  امامى  داشت.محمدابراهيم 
فرنگى  كشتى  ملى  تيم  سرمربيگرى  از  بنا  محمد  شفاهى 
گفت: چنين چيزى مطرح نبوده و استعفاى او صحت ندارد. در 
روزهاى پيش رو در حضور بنا جلسه خواهيم داشت تا نقطه 

نظرات او را براى نهايى كردن اين چرخه بشنويم.
امامى با اشاره به جلسه امروز فدراسيون كشتى با چند تن از 
پيشكسوتان و قهرمانان اين رشته در مورد چرخه انتخابى تيم 
ملى تاكيد كرد: امروز هم جلسه اى داشتيم در ارتباط با همين 
چرخه، محمد بنا هم در جلسات بعدى ما قرار است حضور 
پيدا كند و براى نهايى شدن اين چرخه، با خرد جمعى اين 

طرح را نهايى كنيم.
وى در پاسخ به اين سوال كه چرا فقط از قهرمانان كشتى 
آزاد براى حضور در جلسه بحث و بررسى چرخه انتخابى تيم 
ملى دعوت شده، خاطرنشان كرد: در اين رابطه هم از فرنگى 
كاران و هم آزادكاران نظرسنجى شده و در برنامه هست كه 
از اساتيد هر دو رشته باز هم نظرخواهى شود كه درنهايت اين 
طرح را تكميل كنيم. اين طرح از قبل از آمدن عليرضا دبير به 
فدراسيون در ذهنش بود و از همان وقت روى آن كار شده و 

اكنون در حال نهايى شدن است.

طلبكار باشگاه پرسپوليس ؛
استوكس همچنان دردسر مى آفريند

طلبكار باشگاه پرسپوليس در صورت عدم دريافت طلب خود 
اقدام به شكايت قضايى از اين مجموعه خواهد كرد.

باشگاه پرسپوليس همچنان با مشكلات مالى فراوانى براى 
همچنين  و  قديمى  طلبكاران  به  خود  هاى  بدهى  پرداخت 
مى  نرم  پنجه  و  دست  جارى  فصل  براى  تيم  اين  اعضاى 
محمدحسن  جدايى  از  پس  كه  پرسپوليس  باشگاه  كند.امور 
رئيس  پناه  رسول  مهدى  توسط  مديرعاملى  از  انصاريفرد 
هيات مديره اداره مى شود همچنان بر سر تامين منابع مالى 

مشكلاتى را پيش روى خود دارد.
يكى از طلبكاران پرسپوليس كه بر سر انتقال آنتونى استوكس 
قرض 150  پرداخت  به  حاضر  زمستانى  انتقالات  و  نقل  در 
هزار دلارى شده بود هنوز موفق به دريافت اين مبلغ نشده 
است. رسول پناه به طلبكار پرسپوليس قول داده بود كه بدهى 
وى را در هفته هاى ابتدايى سال جارى پرداخت مى كند اما 

هنوز موفق به واريز آن نشده است.

پيشكسوت فوتبال خوزستان :

نكونام آمد تا فولاد براى اول تا سومى بجنگد اما...
تيم  اگر  گفت:  خوزستان  فوتبال  پيشكسوت  يك 
فولاد كه امكانات خوبى دارد، با اين تعداد بازيكن 
غيربومى، عنوان ششم يا هفتم ليگ را به دست آورد 
براى ما قبول نيست زيرا نكونام را آوردند كه فولاد 
براى اول تا سومى بجنگد ولى جايگاه فعلى مناسب 
نيست. لفته سه برادران، درخصوص وضعيت فوتبال 
خوزستان، اظهاركرد: در گذشته تيم هاى مردمى در 
استان مشغول به فعاليت بودند كه طرفداران بسيارى 
نيز داشتند ولى الان فوتبال روح ندارد و اين مهم 
بازى  از  تماشاگران  خوب  چندان  نه  استقبال  از 

نمايندگان استان در ليگ برتر مشخص است.
وى افزود: زمانى كه تيم جنوب اهواز را تاسيس 
كردم، به ياد دارم كه در ليگ استان با استقلال 
اهواز بازى داشتيم و 30 هزار تماشاگر به ورزشگاه 
آمده بود اما اكنون وقتى در ليگ برتر، فولاد با نفت 
استاديوم  به  هم  نفر  هزار  مى كند، 2  بازى  آبادان 
نمى آيد. آن زمان عشق به فوتبال فرق داشت و 
بازيكنان دلى بازى مى كردند و همين عشق نيز به 

زمين و تماشاگران انتقال پيدا مى كرد.
زده  ضرر  خوزستان  فوتبال  به  بودن  غيربومى    *

است
اين كه  بيان  با  خوزستان  فوتبال  پيشكسوت  اين 
در حال حاضر غيربومى  بودن به فوتبال خوزستان 
و  محلات  بازى  اصلا  گفت:  است،  زده  ضرر 
بسيارى  استعدادهاى  هستند؟  كجا  آموزشگاه ها 
كشف  آموزشگاه ها  و  محلات  مسابقات  همين  از 
مى شد اما الان چى؟ در حال حاضر بازيكن تا رده 
سنى جوانان بالا مى آيد ولى بعد مشخص نيست 
كه اين استعداد چه مى شود. الان فوتبال جذابيت 
ندارد و اين كه باشگاه هاى خوزستان، از استان هاى 
استعدادهاى  روى  مى كنند،  جذب  بازيكن  ديگر 
گرفته  ناديده  و  است  گذاشته  تاثير  خوزستانى 
فوتبال  به  زيادى  ضربه  نيز  بابت  اين  از  شده اند. 

خوزستان وارد شده است و مى بينيد كه خوزستان 
سهمى در تيم ملى بزرگسالان ندارد.

* چرا اتاق فكر ورزش نداريم؟
خوزستان  ورزش  مسئولان  از  گله مندى  با  وى 
به  كسى  هيچ  افزود:  استان،  فوتبال  هيات  و 
پيشكسوتان توجه نمى كند. حدود 80 سال سن دارم 
و دومين سالى است كه مدرسه فوتبالى راه اندازى 
كرده ام تا مجددا به فوتبال خوزستان خدمت كنم اما 
يك نفر هم به من خسته نباشيد نگفته است. باوجود 
نامهربانى هايى كه متوجه ام بوده است ولى از فوتبال 
فاصله نگرفته ام اما هيات فوتبال و اداره كل ورزش 
نمى دهند.  پيشكسوت  به  اهميتى  اصلا  خوزستان 
اتاق فكر ورزش نداريم و چرا بايد اين گونه باشد و 

هيچ كسى از پيشكسوتان ياد نكند.
* رده ششم يا هفتم براى فولاد قابل قبول نيست

خوزستان  برترى  ليگ  تيم هاى  درباره  سه برادران 
نيز گفت: اگر تيم هاى خوزستانى به ويژه فولاد كه 
امكانات خوبى دارد، با اين تعداد بازيكن غيربومى، 

عنوان ششم يا هفتم ليگ را به دست آورد، براى 
ما قبول نيست زيرا از فولاد انتظار زيادى مى رود و 
ضمن اين كه نكونام را آوردند كه فولاد براى اول 
تا سومى بجنگد ولى جايگاه فعلى مناسب نيست. 
ما هر چهار پنج سال قهرمان ليگ برتر مى شويم و 
سال ها دل خوش اين قهرمانى هستيم و پشت اين 
مقام پنهان مى شويم و بعد هم كه چه بلاهايى سر 
تيم هاى قهرمان ما نمى آيد. اصلا تاكنون اداره كل 
ورزش و هيات فوتبال استان، جلسه بررسى براى 
اين موضوع و دليل ضعف تيم هاى استان برگزار 

كرده اند تا علل افت مشخص شود؟
* بيشتر پيشكسوتان نامهربانى ديده اند

كه  نامهربانى هايى  از  من  دلِ  كرد:  عنوان  وى 
به عنوان يك پيشكسوت در حقم شده، پُر است 
بيشتر  البته  كرده ام.  تحمل  را  زيادى  مسايل  و 

قديمى هاى ورزش نامهربانى ديده اند.
* نمى دانم خروجى جلسه ام با آذرى چه بود

سرمربى سابق تيم فوتبال فولاد خوزستان با اشاره 

به  پيش  ماه  گفت: 2  آذرى،  سعيد  با  ملاقات  به 
دعوت سعيد آذرى به اين باشگاه رفتم. اما خروجى 
پيشكسوتان  ما  نيست.  مشخص  بود،  چه  آن 
و  ببينيم  را  فولاد  بازى هاى  مى خواهد  دل مان 
كه  كنند  فراهم  شرايطى  دارد  اشكالى  چه  مگر 
10 پيشكسوت به بهترين شكل به ورزشگاه بروند 
برگردند؟  خانه شان  به  هم  بعد  و  ببيند  را  بازى  و 
مى خواهد.  مهربانى  و  عزت  احترام،  پيشكسوت 
جالب است آن وقت در وى آى پى افرادى حضور 

دارند كه با فوتبال غريبه هستند.
* در فوتبال خوزستان كاربلدها خانه نشين شده اند

كاربلدها  خوزستان  فوتبال  در  كرد:  تاكيد  وى 
خانه نشين شده اند و حق مربيان بومى ضايع شده 
پيشكسوتان  از  مى توانند  باشگاه ها  مديران  است. 
فنى  كميته  مشاور،  عنوان  به  خوزستان  فوتبال 
انجام  را  اين كار  ولى  كنند  استفاده  فنى  مدير  و 
نمى دهند. تجربه نيم قرنِ ما دارد خاك مى خورد، 
آن وقت مجسمه فرگوسن ساخته مى شود ولى در 

خوزستان به ما اهميت نمى دهند.
ورزش  مديركل  كمك  منتظر  است  سال   2  *

خوزستان هستيم
سه برادران در پايان گفت: خود من براى اهميت 
انجمن  و  شدم  قدم  پيش  پيشكسوت،  جايگاه  به 
با  دادم.  تشكيل  را  ياران  ياد  ورزشى  فرهنگى 
سر  استان ها  بيشتر  به  نيز  انجمن  اين  اعضاى 
زده ايم و با هدف قدرشناسى به ديدار قديمى هاى 
اين  تشكيل  از  پس  رفته ايم.  خوزستان  ورزش 
انجمن، استاندار خوزستان به معاون خود دستور داد 
كه از طريق مديركل ورزش و جوانان خوزستان، 
20 ميليون تومان براى هزينه ها به ما كمك كند، 
پول  اين  دريافت  منتظر  كه  است  سال   2 الان 
هستيم. بيشتر پيشكسوتان اذعان دارند كه كسى 

به آن ها توجه نمى كند.

على عليپور : 

اول پوكر قهرمانى با پرسپوليس بعد تمديد قرارداد

يك پيشكسوت فوتبال :

وزارت ورزش تصميم خوبى براى «خارجى هاى» استقلال و پرسپوليس گرفت

داستان موفقيت ورزشكاران تالاسمى استان خوزستان ؛

فرشتگان متولد شده با درد!


